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INFORMATION FÖRHANDLINGAR BRANSCH OCH LÖNEAVTAL 

 
För närvarande så går förhandlingsarbetet på lågvarv. Anledningen till detta är att vi har 

vissa oklarheter kring ITP (tjänstepensionen) som vi måste reda ut. 

 

Så snart vi fått ordning och reda i den frågan så kommer det övriga förhandlingsarbetet att 

intensifieras. Som ni säkert har sett så har vi fått ett riktmärke i samband med att 

industriavtalet blev klart.  

 

Som vanligt har Almega varit ute i media och tyckt att industrins uppgörelse är alltför 

kostsam för tjänstesektorn, men så gör de alltid. 

 

Vi återkommer med mer information så snart det finns något nytt att berätta. 

 

Om du har frågor eller funderingar så kontakta din närmaste SEKO kontakt 

 
 

Förhandlingsdelegationen bransch Telekom 


